

Title (en)

Device for attaching at least one loadable support column to a table top.

Title (de)

Vorrichtung zur Befestigung wenigstens einer belastbaren vertikalen Stützsäule auf einer Tischplatte.

Title (fr)

Dispositif pour la fixation à un plateau de table d'au moins une colonne verticale, chargeable.

Publication

EP 0531794 A1 19930317 (DE)

Application

EP 92114495 A 19920826

Priority

- DE 4130303 A 19910912
- DE 4204021 A 19920212

Abstract (en)

To attach loadable, vertical support columns (20, 22) to a table top (12), the support columns (20, 22) are attached to holding rails (14, 16 and 18). The holding rails (14, 16 and 18) are rigidly connected to one another in the corner and lie flat on the table top (12). The holding rails (14, 16 and 18) are secured on the table top (12) at least against displacement. By means of said device, any desks or work tables (10) can be fitted subsequently with additional functional elements (26, 30). <IMAGE>

Abstract (de)

Zur Befestigung belastbarer vertikaler Stützsäulen (20, 22) auf einer Tischplatte (12) sind die Stützsäulen (20, 22) an Halteschienen (14, 16 und 18) befestigt. Die Halteschienen (14, 16 und 18) sind im Winkel starr miteinander verbunden und liegen flächig auf der Tischplatte (12) auf. Die Halteschienen (14, 16 und 18) sind auf der Tischplatte (12) zumindest gegen ein Verschieben gesichert. Mittels dieser Vorrichtung können beliebige Schreib- oder Arbeitstische (10) mit zusätzlichen Funktionselementen (26, 30) nachgerüstet werden. <IMAGE>

IPC 1-7

A47B 21/03

IPC 8 full level

A47B 21/03 (2006.01)

CPC (source: EP)

A47B 21/03 (2013.01); **A47B 21/0314** (2013.01); **A47B 2037/005** (2013.01); **A47B 2200/0085** (2013.01); **A47B 2230/0011** (2013.01)

Citation (search report)

[A] EP 0413904 A1 19910227 - KLOTZ LORENZ [CH]

Cited by

US5967631A; US5947034A; US5971171A; EP0613638A1; US5865125A; US6220182B1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0531794 A1 19930317; EP 0531794 B1 19951122; AT E130500 T1 19951215

DOCDB simple family (application)

EP 92114495 A 19920826; AT 92114495 T 19920826